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1.   Status på skoleåret  

      Anders gennemgik via en PP, de tanker og overvejelser vi har gjort os omkring det kommende  

      skoleår. Vi skal spare pga. det fald i elevtal, vi havde i 2021, og selvom elevtallet stiger i 2022,  

      så er det ikke nok til, at der kommer balance i økonomien. Vi har i indeværende år haft en god  

      kassebeholdning, men den har vi også trukket kraftigt på, og i længden går det ikke.  

      Vi har heldigvis 2 lærere, der har ønsket at gå ned i tid. Det giver skolen en besparelse på ca.  

     100.000,- kr., men betyder at vi også skal skære i den undervisningstid, vi giver til eleverne.  

     Den måde, vi mener vil ramme eleverne mindst, er ved at benytte os af § 16 stk. B, som giver  

      mulighed for at gøre skoledagen kortere ved at havde to personaler på i timerne. Det har vi i  

      forvejen via vores undervisningsassistenter, og den mulighed vil vi kun kunne bevare ved at gøre  

      skoledagen 1 time kortere 1 dag om ugen på alle klassetrin og skære to timer i 0. kl.  

      Det er den største ændring i kommende skoleår. Vi fastholder alle de øvrige tiltag vi har og  

      udbygger med deltagelse i et forskningsprojekt ”TRACK” omkring matematik, som bygger ovenpå 

      den indsats vi har i teknologi-forståelse. 

       Vi er allerede langt i skoleårets planlægning og der er vedtaget en skoleplan for det kommende  

      skoleår. Anders har haft MUS-samtaler med alle og efter påskeferien vil vi fortsætte med  

      fagfordeling, så der i løbet af maj vil kunne laves skemaer for det kommende skoleår. 

 

2.    Status på mere Helhed i Helheden Hee-No – forhåbentligt snart med nyt navn. 

       Vi har fået kvittering fra forvaltningen. De undersøger vedr. navn hos patentnævnet og  

       den vil blive behandlet i Børn og familie på deres møde i maj  

 

3.  Meddelelser fra: 

 Elevråd – kommer med nogle punkter på næste møde 

 Formand –  

 Skoleleder 

o Joan er atter tilbage og vi er gået i gang med skoleårets planlægning. 

Vi har et ugentligt møde, og nogle af de fokus punkter vi har er: 

 Besparelse på personalebudgettet – hvordan gør vi det, så det tilpasses den 

nedgang, vi har haft i elevtal. Se ovenfor 

 Hvilken påvirkning får det for elevernes timetal. Der er kun et sted, det batter 

at spare og det er på løn = personaletimer og med færre af dem, er der færre til 

eleverne, men vi ligger i forvejen ret højt i det timetal, vi giver eleverne. 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Tirsdag d. 06.04.2022 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Klik her for at angive tekst. 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen denne gang. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

 Hvor er vi i øvrigt med skoleåret planlægning? Se pkt 1. 

Vi er godt i gang med introduktionsforløbet til kommende 0. kl. og får i løbet af 

marts/april opdateret den folder, de skal have i forbindelse med informationsmødet d. 

7. juni.  

 Orientering om projekt Broen – et tilbud til børn i udsatte positioner, vi blev orienteret 

om på vores personalemøde d. 4. april.  De dukkede så ikke op til vores møde. 

 Ansættelse af ny barselsvikar – Vi har slået stillingen op og forventer 

ansættelsessamtaler onsdag d. 20. april kl. 16.00 til 19.00 eller 20.00 ligesom det 

passer jer bedst.  

 Affaldsindsamling – omkring skolen, men også i byerne. 

 Status på udeområde mv. Planer lige pt. 

o Evt. 

  SFO 

 Medarbejdere 

 Støtteforening 

 

4. Økonomi – Se pkt 1. 

 

5. Valg til skolebestyrelsen –  

 Tidsplan – samt afklaring i forhold til, hvor mange kandidater der evt. skal søges at få til at 

stille op. Opsamling fra sidst, herunder PR-kampagne for valget.  

 Anders sætter op før påske på dørene og efter påske lægger vi mere på aula inkl. videolinket. 

 https://scratch.mit.edu/projects/669513129 

  

 

6.  Indskrivning til skolen gav som nævnt 15. elever og hertil kommer der en i løbet af foråret.  

7. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker bag 

ordene.  

Opsamling på de to principper, som vi gennemgik på januar-mødet, og hvor der kom to udkast, der 

skulle vælges mellem. Se bilag. 

Blev udskudt til næste møde. 

Vi afsluttede mødet tidligt, da mange havde haft en lang dag. 

8. Evt. 

 

https://scratch.mit.edu/projects/669513129

